

Code of Ethical Conduct for all Parishioners and Visitors

The Archdiocese of Montreal forms an organization committed to acting in the best interests of all community members, including minors and vulnerable adults.

For the overall well-being of our Catholic Church, we ask all parishioners and visitors to be considerate of fellow parishioners, visitors, volunteers, and staff.

All are expected to act with respect, courtesy, openness, and integrity, based on the Gospel values.

Please be advised that any behaviors, gestures, or language that may be intimidating, harassing, violent, or sexual will not be tolerated.

V1.0-EN-2025-04-10





Église
catholique
à Montréal

Code d'éthique et de conduite pour les paroissiens et les visiteurs

L'Archidiocèse de Montréal est un organisme soucieux d'agir dans l'intérêt de tous les membres de la communauté, incluant les personnes mineures et les adultes vulnérables

Pour le bien-être général de notre Église catholique, nous demandons à tous les paroissiens et visiteurs d'être respectueux des autres paroissiens, visiteurs, bénévoles et personnel.

Tous doivent traiter les autres avec respect, courtoisie, franchise et intégrité, en cohérence avec les valeurs évangéliques.

Soyez avisés que tous les comportements, gestes et langages intimidants, harcelants, violents ou sexuels ne sont pas acceptés.

V1.0-FR-2025-04-10

